
 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 12. juni 2023 på Fussingsvej 

Deltagere: 

 Formand Marianne Blomstrøm (Afdeling Fussingsvej) 

 Næstformand. Carina Lindberg Nielsen (Afdeling Fussingsvej)  

 Mette Teglhus (Afdeling Lindvigsvej) 

 Julie Bæk Krog (Special Afdeling) 

 Vakant (Afdeling Kildegade) 

 Eva Olsen (Afdeling Fussingsvej) 

 Vakant (Fussingsvej) 

 Betina Vium Andersson (Medarbejder) 

 Cathe Agerbo Brunsgaard Wulff (Medarbejder) 

 Katja Andersen (Ledelse)  

 Gitte P. Bryder (Ledelse) referent 

 Marie Louise Wøldike (Medarbejder) 

Afbud:  
Heidi Oksfeldt Bjerrehus (Medarbejder) 

Julie Bæk Krog (Special Afd.) 

Fraværende uden afbud:  

Roussel (Elev fra Fussingsvej) 

Simav  (Elev fra Lindvigsvej) 

Audrey (Elev fra Kildegade) 

 

Punkt 1 Velkomst og dagsorden kl. 17.00-17.05 

a) Velkomst ved Formand Marianne Blomstrøm 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen godkender dagsordenen. 

 

Punkt 2 Nyt fra elevrådet kl. 17.05-17.20 

ved Elevrådsrepræsentanter  

a) Elevrådets arbejde og fokuspunkter 
Elevrådsrepræsentanterne orienterer 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  



 

  Side 2 

Marie Louise Wøldike, ansvarlig for elevrådet, orienterede om hvad elevrådet har arbejdet 
med. Det som fylder for elevrådet er ting vedr. dagligdagen. Der har været et udvidet 
elevrådsmøde, hvor der har været fokus på sprog, fællesskab og sammenhold. Eleverne har 
også arbejdet med ideer til det gode frikvarterer. Eleverne har også spurgt hvorfor er ikke 
længere er en musical på 5.årgang. 

Skolebestyrelsen drøftede kort hvad kan der sættes i stedet for at skabe et bedre 
sammenhold/kendskab ml. 5. og 6. årgang inden de samles på 7. årgang 

 

Punkt 3 Fordeling af forældremøder kommende skoleår kl. 17.20 – 
17.40 

ved Formand Marianne Blomstrøm 

Plan for Skolebestyrelsens deltagelse i forældremøderne kommende skoleår udarbejdes på 
mødet 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

Forældremøder LIN: Mette 

Forældremøder FUS: Fase 1: Marianne og Fase 2: Carina 

Forældremøde KIL: Eva 

Forældremøde Special: Julie 

 

Punkt 4 Oplæg om Fase 2 ved Gitte Pedersen Bryder 17.40-18.00 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager punktet til efterretning 

 

Pause 18.00 – 18.30 

 

Punkt 5 Orientering fra ledelsen og formanden kl. 18.30 – 18.50 
(delvist lukket punkt) 

ved Formand Marianne Blomstrøm og skoleleder Katja Andersen 

 Status på fagfordelingen – skema er færdig, opgaveoversigterne forventes færdig 
snarest. 

 Status på stillingsopslag – fin søgning på lederstillinger. Der er ingen ansøgere til den 
ledige stilling som administrativ medarbejder. 

 Afgangsprøver – eleverne klarer sig godt mundtligt. Fokus kommende skoleår bliver 
omkring den skr. del. 



 

  Side 3 

 Tilbagemelding fra møde (Mette Teglhus) – økonomien presser alle skoler. Der er 
nedsat en arbejdsgrupper, som vil arbejde videre med at sætte fokus på økonomien. 
Mette sidder med i arbejdsgruppen.  

 Suppleringsvalg august 2023 – sættes i gang, når eleverne er tilbage efter 
sommerferien. 

 Andet 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning 

 

Punkt 6 Frisættelsesproces kl. 18.50-19.30 (delvist lukket punkt)  

ved skoleleder Katja Andersen 

a) oplæg  

b) drøftelse i plenum 

 

Punkt 7 Drøftelse af principper v. Formand Marianne Blomstrøm 
19.30-19.40 

Principper medsendes dagsorden 

a. Princip for svømning 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

Punktet skal skydes til det kommende møde 

 

Punkt 8 Input til Årshjul kl. 19.40-19.50 

ved Formand Marianne Blomstrøm og skoleleder Katja Andersen 

a) Der gives input til kommende årshjul 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

Udkast til årshjul er udleveret. Det endelig årshjul laves først til august 

 

Punkt 9 Drøftelse af trafik situation på Fussingsvej om morgenen kl. 
19.50-20.10 

ved Formand Marianne Blomstrøm 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 



 

  Side 4 

Der er store problemer med trafikken på skolens parkeringsplads. Der er flere farlige 
situationer i forbindelse med både aflevering og afhentning. 

Muligheden for at inddrage politiet overvejes. Carina undersøger dette nærmere. 

Skolen sender et brev ud på AULA med en henstilling om at udvise hensyn når børn 
afleveres/afhentes. 

Forslag: I en periode kan repræsentanter fra skolen og Skolebestyrelsen hjælpe med at 
guide trafikken om morgenen. 

Punktet omkring trafik tages op igen i august. 

 

Evt. kl. 20.10-20.15 

 

Henvendelser kl. 20.15-? 

Elevrepræsentanterne deltager ikke under dette punkt.  

 

Næste møde  

Mandag d. 21. august kl. 17.00 på Fussingsvej   


